
manera de fer no anava
amb la nostra manera de
pensar. M'atreveixo a dir
que vam ser un equip de

persones revolucionà-
ries, progressistes i

reformistes i això ens va
dur molts maldecaps, hores

perdudes i fins i tot alguna enemis-
tat, però ho fèiem amb il·lusió i
entusiasme, ja que treballàvem pel
bé del nostre poble. El primer que
vam fer en el cas dels camins va
ser un estudi exhaustiu i real,
assessorar-nos bé, i ho vam
exposar al poble. Els vam dir que a
partir del moment que ens fèiem
càrrec i responsables de l'organis-
me que representàvem volíem fer
les coses d'una manera justa i que
com que els camins eren d'ús
exclusiu de l'agricultura (molts
pocs camions i cotxes transitaven

en aquella època) distribuiríem les
amortitzacions de les millores
d'aquests per les hectàrees de
terra que cada pagès posseïa.
Amb gran satisfacció per a
nosaltres, tothom ens va aprovar la
proposta excepte uns quants
senyors que al poc temps es van
adonar que aquesta manera era la
més correcta d'actuar.

Una de les coses que també
recordo és que en alguns casos
s'aconsellava a la gent que
paguessin la Seguretat Social, per
tal que no arribessin als 65 anys i
no poguessin cobrar la jubilació. A
manera d'anècdota recordo que
alguna d'aquestes persones em
deia: "Uf! Qui sap on serem quan
en tinguem 65". Estic satisfet del
que vaig fer, perquè vaig aconse-
guir que aquestes persones

Consel l socia l
Aquest consell ha de sorgir de la
voluntat de ser el fòrum de reflexió
col·lectiva sobre el futur social,
cultural i econòmic de la nostra
vila.

Atès que vivim en una societat en
permanent canvi, cal crear un
contorn de debat on, un cop
iden t i f i cades les pr inc ipa ls
tendències de futur en el nostre
territori, proposar fites i iniciatives
per treure profit dels avantatges
queja tenim. Un anhel que tots els
ciutadans compartim és que,
estant bé, volem estar millor.

Alpicat és un poble amb una
situació privilegiada en comunica-
ció viària ( N240, autovia, molts
camins que l'uneixen amb els
pobles veïns). En els darrers anys
ha experimentat una important
expansió urbanística I un notable
augment demogràfic. Mitjançant el
canal d'Aragó I Catalunya tot el
terme va passar a ser de regadiu,
amb la qual cosa s'ha incrementat
la producció agr íco la . Avui
diverses cooperatives es dediquen
a la comercialització de fruita
dolça I una indústria de sucs
n'elabora derivats. Comptem amb
dues indústries capdavanteres en
el seu ram: una dedicada a la
producció de ceràmica industrial, I
l'altra a l'elaboració de mitges I
al tre material ortopèdic. La
ramaderia té un cert pes comple-
mentari amb la cria de porc i boví.

Gaudim de diverses infraestructu-
res com el parc del Graó, important
espai verd de lleure amb zona
esportiva i piscines, la biblioteca i
la ràdio municipals, el col·legi
públic i la llar d'infants, l'edifici
d'equipaments i serveis municipals
(Casal).

En definitiva, Alpicat Invita a viure-
hi per la seva tranquil·litat, qualitat i
serveis. Un balanç que convida a
ser optimistes. No obstant això,
hem de continuar reactivant el
nostre poble. Ens resten, fenò-
mens d'important transcendència
com una base industrial més forta,
un comerç diversificat I en perma-
nent ampliació, ampliar l'oferta de
serveis (cu l tura ls , educatius,
sanitaris, de lleure...)
Vivim en un món extremadament
dinàmic I molt obert. I per això
convé no adormir-se.

Conscients de tot això, convençuts
que el futur comú ha de ser perfilat
en comú, s'ha de pensar a plante-
jar un consell des de fora del
consistori municipal de govern,
per empentar-lo en el camí.

S'ha de produir el desig d'enfortir el
prestigi de la nostra vila dins els
entorns provincials, estatals I
europeus, que ha de passar tant
per la potenciació de les activitats
existents, com per la promoció de
les emergents. Un esforç indispen-
sable per aconseguir un pol

cobressin quan es van jubilar vaig
poder gaudir de la seva satisfac-
ció.

El càrrec durava 4 anys. Vaig
tornar a ser reelegit de la mateixa
manera que alguns dels meus
companys, mentre que altres van
entrar per primer cop. No obstant
això, es va continuar fent la
mateixa tasca amb la mateixa
il·lusió i companyonia.

Acabo aquest escrit, que podia
haver estat molt més llarg, dient
que és molt satisfactori treballar
pel bé del poble i més encara quan
tens al teu costat gent que contri-
bueix amb un gran esforç I de
manera desinteressada en la
missió que tens encomanada.

Francesc Badia i Navarra

d'atracció cap a l'elevada qualitat
de vida que se'ns pot oferir.

El pitjor enemic del desig de fer
coses és la no-participació, i atès
que cal garantir la participació de
tothom, acompanyada d 'un
conjunt de propostes I compromi-
sos fixats, per tal d'assolir unes
determinades fites, s'ha de crear
un consell raonat i debatut per tal
de valorar aspectes com el grau de
captació de recursos humans, la
cultura empresarial existent, la
infraestructura cultural disponible,
etc.

Es requereix una metodologia de
treball on la descripció concisa, els
establiments d'objectius I propos-
tes I la seva execució siguin els
únics protagonistes. I tot per part
dels propis ciutadans en serena
reflexió col·lectiva i traduïda en
l'elaboració de propostes concre-
tes. També han de tenir voluntat
expressada clarament a endreçar
a q u e s t e s a c c i o n s aque l l es
institucions publiques i/o privades
implicades, sigui en qualitat de
patrocinadors o de col·laboradors.

Només així es podrà assolir
l'objectiu principal, que no és altre
que enfortir i difondre la confiança
enelfuturcomú.

MAAP, Moviment Artístic
d'Avantguarda a Ponent



Dia de la pau
EL COL·LEGI DOCTOR SERES
CELEBRA EL DIA DE LA P A U

El CEIP DOCTOR SERES va
preparar, del 24 al 30 de gener,
diferents activitats per poder
celebrar, el divendres 28 de gener,
eld iadelaPAU.

Bibliotec a
Saní Bartome u
d'A/p/ca t
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En commemoració de Gandhi i de
la P A U , se celebrà en la
nostra escola el proppas-
sat dia de la P A U i la
no-violència, ja que el
30 de gener feia 52
anys de la mort de
Gandhi. L'ONU
ha declarat l'any
2 0 0 0 A n y
Internacional de
la Cultura de la
PAU.
És per aquest
motiu que el nostre
centre s'ha volgut
sumar a la celebració
de tan important festa.
Entre les d i f e ren ts
activitats que es van realitzar,
cal destacar que a les hores de
plàstica els alumnes van confec-
cionar motius per adornar tot el
Col·legi: es van penjar murals,
coloms de la Pau, amb siluetes de
nenes i nens donant-se les mans,
van envoltar tot l'edifici , simbolit-
zant, que si tot el Món ens
donéssim les mans, en sentit
figurat, la Pau al Món seria possi-
ble.
El professorat va recomanar que
en aquest dia tots els alumnes
s'esforcessin a portar-se bé a tot
arreu: a casa, a l'escola, al carrer,

amb
e I s

p a r e s , e l s
professors, els companys..., i
procurant que aquests propòsits
no s'acabessin en un dia .
A les classes de música es va
assajar la cançó El Món seria més
feliç, que es va interpretar conjun-
tament al pati.
Així mateix, a les classes de
gimnàstica es van assajar unes
danses, que es van estrenar
aquesta diada.
També uns alumnes, dels més
grans, varen llegir un Manifest de

la Pau que ells mateixos havien
redactat i que deia:

1 .Els nens i les nenes d'Alpicat
volem la Pau i no la guerra.

2.Que els pobles més pobres
tinguin més recursos.

3.Volem que la Pau arribi als
pobles a través de la solidaritat i
l'ajuda mútua.

4.Volem que la Pau arribi
mitjançant l'acceptació de les
nostres diferències.

5. Volem
que el terroris-
me arribi a la
seva fi.

D e s
d ' a q u í a
l ' e s c o l a
farem coses
per viure en
Pau: tracta-

rem de no
barallar-nos i

compartir les
coses amb els

companys i ajudar-
nos mútuament.

Acabades les actua-
cions anteriors, els

alumnes del cicle superior
van organitzar i dirigir uns

jocs per als més petits, que van
tenir molt bona acollida, i el més
important va ser que es va aconse-
guir l'objectiu que:

ningú s'enfadés ni es molestés,
aquest dia.

CEIP Dr. Serés
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APA del CEIP Dr, Serei
L'AP A del CEIP Dr. Seres
us convida , una vegad a
més, a la nov a edici ó de

les XVIII DIADES CULTURAL S I
ESPORTIVES D'ALPICA T

PROGRAMA D'ACTES:

DIA 1 DE MAIG
Tradic ional FESTA DE LA
SARDINA, amb exhibicions,
partits, concursos, grups d'anima-
ció i dinar de germanor.
Podreu recollir els vostres tiquets
al CEIP Dr. Seres i a l'Ajuntament
durantelsdies 13,14i25 d'abril.

DES DEL DIA 3 AL 12 DE MAIG
Conferències per a pares,
xerrades per a nens, parc mòbil de
trànsit, excursions, tallers, jocs i

jornad a de
J O R N A D A D E P O R T E S
OBERTES AL COL·LEGI DR.
SERES

El proppassat dia 12 de març, el
Col·legi Dr. Seres va organitzar
una Jornada de portes obertes,
perquè els pares dels alumnes i
tots els veïns del nostre poble
coneguessin les instal·lacions del
centre i el seu professorat.

Els actes començaren a les 10 del
matí, amb l'obertura del Col·legi.

visita al planetari mòbil
(gran novetat).

DIA 13 DE MAIG
Cloenda de la setmana
cultural amb una exhibició
de música a la sala d'actes
del casal.

NO HI FALTEU. US HI
ESPEREM!

FARÀ PARLAR !

NOTA.
A g r a ï m pe r e n d a v a n t l a
col·laboració desinteressada per
part de totes les cases comercials
d'Alpicat i d'altres municipis, que
any rere any ens han ajudat a dur a

terme aquestes diades.

APA del CEIP Dr. Serés
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A les 10.30, a la sala d'actes, el
director del centre va fer una breu
introducció de la Jornada, i va cedir
a continuació la paraula a la Sra.

regidora de Cultura de l'Ajunta-
ment, que va parlar de la renovació
del Col·legi. Acte seguit, van
intervindre la representant de la llar
d'infants i el Sr. president de l'APA,

que va exposar les activitats
extraescolars que organitza.
Després el director va parlar de les
característ iques del centre,
l'alumnat, el professorat, les
activitats, etc. L'acte el clogué el
cap d'estudis, que va exposar als
assistents el Projecte Educatiu.

Finalment, els assistents varen
poder visitar la llar d'infants, les
aules i el nou menjador, queja està
acabat i on tan sols falta el material
d'equipament, que esperem que
ens arribarà aviat, segons ens ha
promès el Departament d'Ensen-
yament.

CEIP Or. Serés


